
    INTERPELLATION 

       Till hälso-och sjukvårdsnämndens ordförande 

Hur ska IVF verksamheten tryggas för länets kvinnor under 2023? 
 

HSN har fattat beslut om att IVF verksamheten ska gå ut på upphandling. Livio som i dag bedriver 

verksamheten är intresserade av att lägga in anbud på denna verksamhet. Beslutet som tog innebar 

att upphandling skulle ske nu i höst. Jag nås nu av information att denna upphandling kommer att 

ske först i mars månad om upphandling ens är aktuell. Detta innebär att Livio inte kommer att kunna 

hjälpa kvinnorna i länet med IVF under 2023.  

Som jag har förstått det finns även en utredning på vad kostnaden skulle bli att sända våra IVF 

patienter till Huddinge. Det skulle innebära den dubbla kostnaden bara för behandling jämfört med 

hos Livio. Därtill tillkommer resa och boende i Stockholm. 

Den information som jag har fått tyder därtill på att Brita Winsa har sänt personal till Huddinge för 

att titta på deras verksamhet och planera, inspirera för en egen framtida klinik. Detta är i så fall något 

som går stick i stäv med det beslut som vi fattade i HSN. Där upphandling var den väg vi skulle gå.  

Detta föranleder följande frågor 

- När kommer patienter från Västerbotten att sändas till Huddinge? 

- Vad är anledningen till att IVF verksamheten inte är ute på upphandling som beslutade i 

HSN? 

- Vilken information har gått ut till berörda patienter om att IVF verksamhet inte kommer att 

kunna erbjudas under januari till mars månad 2023 i Västerbotten?  

- Planeras det för att IVF verksamheten ska bedrivas i egen regi i Västerbotten?  
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